
Verksamhetsberättelse för 2015 års aktiviteter i
Hällbybrunns vägförening 

Detta är den elfte årsstämman för Hällbybrunns vägförening.  

Arbetet med att överföra huvudmannaskapet från enskilt till kommunalt för de vägar som i dag 
förvaltas av Hällbybrunns vägförening har under det gångna året gått från långsamt och dåligt till 
mer eller mindre tvärstopp. Så som läget är i dag vet vi i styrelsen inte när ett övertagande kan ske 
och till vilken kostnad för medlemmarna. Vi har gått så långt att vi kallat till ett möte med de 
politiker som styr i stället för de som är utsedda att leda verksamheten. Vi hoppas kunna få till ett 
möte under våren 2016 och om möjligt kanske vi har lite svar till denna årsstämma. 

Det driftsavtal mellan kommunen/gatuenheten som var planerad att införas under 2015 kommer 
inte att infrias då gatuenheten/kommunen backade ur detta på grund av att gatuenheten inte kunde 
ta på sig några extra kostnader. Skicket på vägarna ansågs för dåliga och för mycket underhåll 
skulle krävas av kommunen. Därmed kommer det kommunala driftsbidraget fortsättas betalas ut 
till vägföreningen då det skulle tas bort då driftsavtalet började gälla. 

Ett ärende avseende utebliven inbetalning av vägavgift för en fastighetsägare för 2015 gick till 
indrivning hos inkassoföretaget, samt en del av ärende från 2014 fortsätter att avbetalas. 

Vägföreningens ekonomi är god vid utgången av verksamhetsåret 2015.  
Då vi nu ser stora problem med arbetet med att övergå till kommunalt huvudmannaskap så ser 
styrelsen inget annat råd än att föreslå en höjning av avgiften för 2016. 

Under året har sammanlagt 10 styrelsemöten genomförts. Protokollen från mötena återfinnes på 
hemsidan www.hbvf.se. Hemsidan informerar även om aktuella händelser i vägföreningen.  

Vi i styrelsen vill tacka för visat förtroende och hoppas på fortsatt förtroende för år 2016. 
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